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SØKER SEG BORT: Etter ni år i sjefs-
stolen, ønsker reindriftssjef Ellen
Inga O. Hætta nye utfordringer.

Søker
nytt beite
Reindriftssjef Ellen Inga
O. Hætta ønsker nytt
beite.

– Jeg har nettopp søkt på rek-
torstillingen ved Samisk
videregående skole og rein-
driftsskole i Kautokeino, sier
Hætta, til NRK Sámi Radio.

Hætta har ikke sagt opp sin
stilling ennå, men søknaden
til Samisk videregående
skole, er et tegn på at hun er
klar for å bytte beite.

– Nå har jeg vært reindrifts-
sjef i ni år, og jeg synes jobben
som rektor ved Samisk
videregående skole og rein-
driftsskole virker interessant,
sier hun.

Lover økt
pappaperm
Regjeringen øker fedre-
kvoten til 12 uker fra 1. juli
neste år.

Det sier barne- og likestil-
lingsminister Audun Lys-
bakken (SV) til Dagbladet.

Av dagens permisjon for fer-
ske småbarnsforeldre på 46
uker med rett til 100 prosent
lønn, er ti uker forbeholdt far.

I statsbudsjettet for neste år
legges det inn en uke ekstra,
samtidig som fars kvote økes
med to uker. En uke av fedre-
kvoten blir med andre ord tatt
fra dagens eksisterende per-
misjonsrettigheter. 

– Dette skaper mer likestilte
familier hvor omsorgsmøn-
steret der far tar aktiv del, blir
et varig mønster, sier
Lysbakken. (©NTB)

I år går pengene fra
TV-aksjonen til Flykt-
ninghjelpen. Det er
Ram Baniya glad for.

Ram Baniya har selv levd i flykt-
ningleir store deler av livet. Etter at
familien måtte flykte fra geriljaen i
Butan for mange år siden, har han
og familien levd i flyktningleir i
Nepal. For noen år siden kom Ram

til Alta som kvoteflyktning, og i dag
er han velintegrert i byen, med
jobb på Coop. 

– Jeg er glad for at pengene fra årets
TV-aksjon går til Flyktninghjelpen.
Jeg har selv fått mye hjelp fra dem,
sier Baniya, i et intervju med TV
Nord.

Utfordrer næringslivet
I dag gikk startskuddet for en
næringslivsaksjon, som Coop har
tatt initiativ til. I Alta syklet de
ansatte rundt til et knippe bedrif-
ter for å be om penger til NRK-
aksjonen 24. oktober. 

– Vi ønsker å utfordre næringsli-
vet til å støtte opp om aksjonen,
sier Wenche Heitmann hos Coop i
Alta. 

Omlag 42 millioner mennesker er i
dag på flukt i verden. I Alta har vi til
enhver tid bosatt 100. Inger
Bergmo i Alta kommunes flykt-
ningtjeneste er fornøyd med at
årets største innsamlingsaksjon i
Norge, går til denne gruppen.

– Det er kjempeflott og det som er
veldig bra er at Flyktninghjelpen
også hjelper flyktningene i deres
hjemland, sier Bergmo til
Altaposten.

Ishavskraft er med
Coop-gjengen som i dag syklet
rundt i Alta, hadde kontakt med
både ordfører og bedriftsledere.
Blant annet var de innom
Ishavskraft.

– Ishavskraft har tradisjon for å
bidra til slike aksjoner, og uten at
jeg kan si hvilket beløp vi vil gi, så
vil vi helt klart være med å støtte
årets aksjon. Jeg håper mange vil
delta. Vi er ikke akkurat kjent for å
komme høyt på giverstatistikken
her i nord, så jeg håper på en bed-
ring, sier finansdirektør Jan Øivind
Hekkelstrand i Ishavskraft. 

Bare Hasvik er rimeligere enn Alta
og Loppa på kommunale avgifter i
Finnmark.
Det viser en oversikt Finnmark Dagblad og
Finnmarken har utarbeidet. En av de viktigste
årsakene til at de to kommunene ytterst i vest
er billigst, er fraværet av eiendomsskatt.

I Alta lover ordfører Geir Ove Bakken at avgif-
tene skulle stå reelt stille i perioden 2003 til
2007. Det holdt han, i tillegg til at både vannav-
gift og renovasjon har holdt seg billigst i
Finnmark de siste årene. I Alta er de totale kom-
munale avgiftene på 10.239, over 7.000 kroner

billigere enn hos verstingen, Porsanger kom-
mune, der summen er 17.417 kroner.

Vadsø og Hammerfest følger på de to neste
plassene, viser oversikten til A-presseavisene.

I Hammerfest skyldes det utvilsomt at eien-
domsskatten er skrudd kraftig opp for å få
effekt av anlegget på Melkøya.

KOMMER GODT UT: Alta er billigst i Finnmark 
på vann og renovasjon.

Flyktning syklet i
gang TV-aksjonen

TRÅKKER TIL FOR FLYKTNINGER: Coop oppfordrer næringslivet i Alta til å gi så det monner til årets TV-aksjon. Det er tidligere flyktning og Coop-ansatt Ram Baniya glad for. Her har
han fått besøk i rickshawen av ordføreren. (Foto: Astrid Sarilla/TV Nord) 
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